
ROMÂNIA
JUDEŢUL HUNEDOARA
MUNICIPIUL PETROŞANI
CONSILIUL LOCAL

P R O C E S - V E R B A L
încheiat azi 29 decembrie 2020, cu ocazia desfăşurării şedinţei ordinare a

Consiliului Local al municipiului Petroşani, convocată prin Dispoziţia
nr. 1052/2020 emisă de Primarul municipiului Petroşani

La şedinţă participă dl Primar Florin Tiberiu Iacob-Ridzi, dna Velici Delia
Secretar general, fiind prezenţi şefii compartimentelor de specialitate din cadrul
Primăriei Municipiului Petroşani.

Sunt prezenţi un număr de 19 consilieri locali.
În conformitate cu dispoziţiile Hotărârii Consiliului Local nr. 203/2020

preşedinte de şedinţă este domnul Lăutaru Vlad Alexandru.
Având în vedere situația ivită, determinată de infecția cu COVID-19, care

face imposibilă prezența consilierilor locali la locul desfășurării ședințelor, ședința
se va desfășura online.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Ordinea de zi a fost suplimentată cu 3 proiecte de hotărâre.

-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Supun la vot ordinea de zi modificată:

-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea impozitelor şi taxelor locale

în Municipiul Petroşani pentru anul 2021

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER LĂUTARU :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER COCONEA:



2-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER BUDA:
-Aviz favorabil
-Comisia pentru sănătate:
-DL.CONSILIER SINK:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru cultură:
-DL. CONSILIER RĂDESCU:
-Aviz favorabil
-Comisia pentru minorităţi:
-DL. CONSILIER BUTULESCU:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-Am întrebat la comisii și așteptam un răspuns, dacă această creștere cu

rata inflației este stabilită prin HCL sau dacă este stabilită prin legislația la nivel
național?

DL. PRIMAR:
-Conform codului fiscal se indexează cu rata inflației dar prin hotărâre de

consiliu.

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-Înseamnă că vom aștepta să vedem ce se hotărăște la nivel național, dau

un exemplu, salariile au înghețat pe anul 2021.

DL. PRIMAR:
-În ceea ce privește taxele și impozitele locale nu s-a hotărât nimic.

D-NA CONSILIER NIȚĂ:
-Am înțeles. Eu voiam să știu dacă se poate interveni la nivel local sau nu.

D-NA CONSILIER SÎRBU:
-Am văzut că sunt niște taxe care se percep pentru eliberarea unei

adeverințe de atestare a situării terenurilor în intarvilanul/extraviranul localității.
Sunt primării care nu percep această taxă. Nu am putea, pe viitor, să facem o
scutire de la această taxă sau măcar să o diminuăm?
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DL. PRIMAR:

-Într-adevăr Consiliul local stabilește aceste taxe, ca și cuantum sau ca și
taxă locală. Dar eu cred că genul acesta de adeverințe de scoatere sau de
atestare a unui teren, de 52 lei, nu cred că este o sumă foarte mare pentru un
cetățean care are în proprietate un astfel de teren. Noi, de exemplu, nu
percepem taxe pentru căsătorie sau alte taxe uzuale pentru cetățean.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă mai nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 234/2020.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea taxelor percepute de

Serviciul Public Administraţia Pieţelor pentru anul 2021

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER LĂUTARU:
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER COCONEA:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER BUDA:
-Aviz favorabil
-Comisia pentru sănătate:
-DL.CONSILIER SINK:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru cultură:
-DL. CONSILIER RĂDESCU:
-Aviz favorabil
-Comisia pentru minorităţi:



4-DL. CONSILIER BUTULESCU:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 235/2020.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea execuției Bugetului Local

Detaliat la Venituri pe Capitole şi Subcapitole şi la Cheltuieli pe Capitole,
Titluri, Articole de Cheltuieli Subcapitole şi Paragrafe pe anul 2020 şi a
Bugetului Instituţiilor Publice şi Activităţilor Finanţate Integral sau Parţial
din Venituri Proprii al Municipiului Petroşani Trim IV 2020

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER LĂUTARU:
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER COCONEA:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER BUDA:
-Aviz favorabil
-Comisia pentru sănătate:
-DL.CONSILIER SINK:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru cultură:
-DL. CONSILIER RĂDESCU:
-Aviz favorabil
-Comisia pentru minorităţi:
-DL. CONSILIER BUTULESCU:



5-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 236/2020.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
4. Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 1 al HCL nr. 196/2020

privind aprobarea cuantumului şi a numărului burselor şcolare care se vor
acorda în semestrul I al anului şcolar 2020-2021 în unităţile de învăţământ
din municipiul Petroşani

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER LĂUTARU:
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER COCONEA:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru cultură:
-DL. CONSILIER RĂDESCU:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 237/2020.



6DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei

contractelor de închiriere încheiate de către Serviciul Public Administraţia
Pieţelor

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER LĂUTARU:
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER COCONEA:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 238/2020.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
6. Proiect de hotărâre pentru retragerea UAT Municipiul Petroşani din

Asociaţia ,,Salvital’’ Hunedoara

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER LĂUTARU:
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER COCONEA:
-Aviz favorabil.



7-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL. PRIMAR:
-În proiectul de hotărâre era trecut să ne retragem cu data de 20 decembrie,

însă astăzi am vorbit cu cei de la Salvital și I.S.U. și mai sunt câțiva oameni care
nu au fost preluați sau vor fi preluați din data de 28.12.2020 deoarece au fost în
carantină și din această cauză noi ar trebui să ieșim cu data de 01.01.2021 din
Salvital. Amendamentul este ca noi să ieșim cu data de 1 ianuarie 2021.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Supun la vot amendamentul d-lui primar:

-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Supun la vot proiectul de hotărâre cu amendamentul făcut:

-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 239/2020.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
7. Proiect de hotărâre privind selecţionarea Asociaţiei de Voluntariat

„Casa Pollicino”, aprobarea nivelului subvenţiei ce urmează a fi acordată
în anul 2021, precum şi aprobarea Convenţiei Provizorii pentru acordarea
de servicii de asistenţă socială

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER LĂUTARU:
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER COCONEA:
-Aviz favorabil.



8-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru sănătate:
-DL.CONSILIER SINK:
-Aviz favorabil.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 240/2020.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
8. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de acţiuni sau de

lucrări de interes local pentru repartizarea orelor de muncă ale persoanelor
beneficiare de ajutor social şi de serviciile cantinei de ajutor social

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER LĂUTARU:
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER COCONEA:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 241/2020.
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DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:

9. Proiect de hotărâre privind scutirea de la plata taxei pentru
ocuparea temporară a domeniului public sau privat cu igluri în fața
unităților de alimentație publică, pentru perioada 1 decembrie 2020-31
martie 2021

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER LĂUTARU:
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER COCONEA:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL. PRIMAR:
-La proiectul cu taxele și impozitele locale a fost introdusă și această taxă

locală. Am considerat că domeniul Horeca a fost cel mai grav afectat în această
perioadă și vă propun să suspendăm această taxă pe perioada 01.12.2020-
31.03.2021, taxa există dar o suspendăm în această perioadă. Consider că este
ca o măsură de sprijin pentru cei din Horeca, așa cum rămâne valabilă, sigur cu
acordul dumneavoastră să plătească chirie pe perioada verii cu o reducere cu
90%. Noi, ca și Consiliu Local, am luat toate măsurile pentru a sprijini pe cei de
la Horeca și acest proiect de hotărâre vine în același spirit de a-i ajuta pe cei
care au fost afectați de această pandemie.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă nu mai sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 242/2020.
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Dl manager dr. Vasilescu prezintă concluziile controlului Curții de conturi
de la Spitalul de Urgență Petroșani.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă nu mai sunt alte discuții sau probleme, declar închisă şedinţa

ordinară a Consiliului Local din data de 29 decembrie 2020.

Petroşani, 29.12.2020

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ CONTRASEMNEAZĂ
LĂUTARU VLAD ALEXANDRU SECRETAR GENERAL

DELIA VELICI


